
Protokół Nr VI/2024 
Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach 

w dniu 28 sierpnia 2024r.

Stan ewidencyjny -  15 Radnych
Obecnych -  13 Radnych
Nieobecni -  Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

Sesja odbyła się w sali narad Urzędu Miejskiego w Zdzieszowicach.
Czas trwania obrad od godz. 16:00 do godz. 17:40.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski o zmianę porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów:
a) Nr IY/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 24 lipca 2024r.,
b) Nr W2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 14 sierpnia 2024 r
4. Ocena działalności spółki WiK.
5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r.,
b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,
c) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Stare Osiedle,
d) w sprawie przekazania petycji według właściwości,
e) w sprawie przekazania petycji według właściwości,
f) w sprawie zmiany Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2024,
g) w sprawie nadania imienia Publicznemu Przedszkolu w Żyrowej.

6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.
7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.
8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 

Rady.
9. Interpelacje radnych.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.
11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.
12. Zakończenie sesji.

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył obrady VI Sesji Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach, stwierdzając jednocześnie, że w sesji uczestniczy 13 radnych, a więc obrady 
są prawomocne.



Ad 2. Wnioski o zmianę porządku obrad.

Brak wniosków o zmianę porządku obrad.

Ad 3. Przyjęcie protokołów:

a) Nr IY/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 24 lipca 2024r.,

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr IV/2024 Sesji Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 24 lipca 2024r. Protokół został przyjęty w drodze głosowania, 
wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

b) Nr V/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 14 sierpnia 2024r.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr V/2024 Sesji Rady 
Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 14 sierpnia 2024r.

Z uwagi na problemy techniczne przy uruchomieniu głosowania Przewodniczący Rady Marek 
Skóra ogłosił 5 minut przerwy.

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Marek Skóra ponownie poddał pod głosowanie 
przyjęcie protokołu Nr V/2024 Sesji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach w dniu 14 sierpnia 2024r. 
Protokół został przyjęty w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne;
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

Ad 4. Ocena działalności spółki WiK.

Prezes spółki Wodociągi i Kanalizacja Grzegorz Rybka przedstawił radnym działalność spółki, 
wprowadzone od stycznia bieżącego roku zmiany i plan działania w przyszłości.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję, w której udział wzięli Wiceprzewodniczący 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Tomasz Nowicki, Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej 
Kopecki, Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch, Przewodnicząca Zarządu 
Osiedla Piastów I Krystyna Zielińska, Przewodnicząca Zarządu Osiedla Stara Część Miasta Eryka 
Wykop, radna Gabriela Rusinek, Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
Klaudia Kazik oraz Przewodniczący Rady Marek Skóra.

Na pytania radnych odpowiedzi udzielił Prezes spółki Wodociągi i Kanalizacja Grzegorz Rybka.

Ad 5. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r.,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu 
na 2024r. wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VI/46/2024 w sprawie dokonania zmian budżetu na 2024r., została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2



Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

Skarbnik Gminy Jolanta Śledź omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej wraz z korektą.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VI/47/2024 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

c) zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Stare Osiedle,

Sekretarz Gminy Aleksandra Bukowińska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Stare Osiedle.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VI/48/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Osiedla Stare Osiedle, została 
podjęta w drodze głosowania, wynikiem:



ZA: 13,
PRZECIW: O,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

d) w sprawie przekazania petycji według właściwości,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie przekazania petycji według właściwości.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VI/49/2024 w sprawie przekazania petycji według właściwości, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

e) w sprawie przekazania petycji według właściwości,

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny omówił projekt uchwały 
w sprawie przekazania petycji według właściwości.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VI/50/2024 w sprawie przekazania petycji według właściwości, została podjęta w drodze 
głosowania, wynikiem:



ZA: 13,
PRZECIW: O,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

f) w sprawie zmiany Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2024,

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz omówił projekt uchwały 
w sprawie zmiany Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2024.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której udział 
wziął Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej Kopecki.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VI/51/2024 w sprawie zmiany Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zdzieszowice na rok 2024, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał



g) w sprawie nadania imienia Publicznemu Przedszkolu w Żyrowej.

Dyrektor Biura Administracyjno-Ekonomicznego Oświaty Mirosław Czernysz omówił projekt 
uchwały w sprawie nadania imienia Publicznemu Przedszkolu w Żyrowej.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformował, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Marek Skóra otworzył dyskusję nad projektem uchwały, w której wzięli 
udział Sołtys wsi Żyrowa Józef Wilczek, Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej Kopecki oraz 
Przewodniczący Rady Marek Skóra.

Na pytania odpowiedzi udzieliła Dyrektor Publicznego Przedszkola w Żyrowej Ewa Kwoczała.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie podjęcie w/w uchwały. Uchwała 
Nr VI/52/2024 w sprawie nadania imienia Publicznemu Przedszkolu w Żyrowej, została podjęta 
w drodze głosowania, wynikiem:
ZA: 13,
PRZECIW: 0,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,
BRAK GŁOSU: 0,
NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Mirosław Hankus, Zygmunt Hawzner, Bartłomiej Kałużny, Maria Kampa, Szymon Kauf, Klaudia 
Kazik, Jędrzej Kopecki, Jerzy Kuźmiuk, Joanna Leżoch, Tomasz Nowicki, Gabriela Rusinek, Ewa 
Schweda, Marek Skóra 
NIEOBECNI (2)
Kinga Masaj ada, Mateusz Rachwał

Ad 6. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Burmistrz Zdzieszowic.

Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel złożył sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym. Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 7. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący Rady.

Przewodniczący Rady Marek Skóra poinformował, że w trakcie działalności w okresie 
międzysesyjnym wziął udział w następujących wydarzeniach:
- konferencji dotyczącej projektu audytu krajobrazowego województwa opolskiego,
- uroczystym pożegnaniu księdza proboszcza parafii Jasiona,
- uroczystych obchodach 100-lecia powstania Ochotniczej Straży Pożarnej w Januszkowicach,
- posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Zdzieszowicach.



Ad 8. Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym -  Przewodniczący stałych Komisji 
Rady.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Jędrzej Kopecki poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie w dniu 28 sierpnia 2024r. 
w celu zaopiniowania projektu uchwały. Przewodniczący Komisji poinformował również, 
że następne posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 29 sierpnia 2024r. o godz. 15.00, na którym 
zostanie poruszony temat m.in. przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 
i wyżywienia uczniów. Na posiedzenie zaproszono również pełniącego obowiązki Dyrektora 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Zdzieszowicach Pawła Gołdyna.

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Klaudia Kazik poinformowała, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie w dniu 26 sierpnia 2024r., celem 
zaopiniowania projektów uchwał.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny poinformował, 
że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła posiedzenie w dniu 16 sierpnia 2024r., na którym 
rozpatrywano petycje z dnia 20 czerwca 2024r. i 19 lipca 2024r.

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch poinformowała, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja Spraw Społecznych spotkała się jednokrotnie w dniu 22 sierpnia 2024r. 
w celu zaopiniowania projektów uchwał. Ponadto Przewodnicząca Komisji poinformowała, 
że wzięła udział w uroczystym odsłonięciu muralu w Oleszce oraz wznowieniu posiedzeń Komisji 
w trybie wyjazdowym w celu zapoznania się z potrzebami mieszkańców poszczególnych sołectw 
i osiedli.

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Kuźmiuk poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym Komisja spotkała się jednokrotnie w dniu 31 lipca 2024r. Członkowie Komisji 
zapoznali się z procedurą rozliczeń i windykacją należności pieniężnych o charakterze cywilno
prawnym oraz ustalili zakres kontroli w przedmiocie dochodzenia należności cywilno-prawnych.

Ad 9. Interpelacje radnych.

Interpelacje na ręce Przewodniczącego Rady złożyła Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Maria Kampa:
- w sprawie problemu wlewania się wody z ulicy na prywatną posesję podczas ulewnych deszczy,
- w sprawie remontu studzienki przy Publicznej Szkole Podstawowej w Januszkowicach.

Ad 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji.

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Maria Kampa odniosła się 

do następujących interpelacji:



- w sprawie wykoszenia traw przy ścieżce pieszo-rowerowej obok Ruedy z dnia 24 lipca 2024r.,

- w sprawie ubytków na drodze powiatowej w kierunku Krasowej z dnia 24 lipca 2024r.

Ad 11. Wolne wnioski, zapytania i informacje.

W ramach wolnych wniosków głos zabrali:
- Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Kuźmiuk w sprawie czyszczenia kontenerów, 
w których składowane są odpady komunalne oraz rozmieszczenia ławek i koszy na terenie miasta 
Zdzieszowice,
- Radna Gabriela Rusinek w sprawie zgłoszonej przez mieszkańców uciążliwej działalności 
gospodarczej przy ul. Fabrycznej,
- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Leżoch w sprawie wykaszania dróg 
powiatowych, koszy na śmieci umieszczonych na targowisku w Zdzieszowicach, opłaty targowej 
oraz projektu termomodemizacji budynku szkoły podstawowej w Żyrowej,
- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Piastów I Krystyna Zielińska w sprawie koszy na śmieci 
umieszczonych na targowisku w Zdzieszowicach,
- Wiceprzewodnicząca Rady Ewa Schweda w sprawie częstotliwości opróżniania pojemników 
na używaną odzież,
- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny w sprawie windy 
na stacji PKP w Zdzieszowicach,
- Wiceprzewodniczący Rady Jędrzej Kopecki w sprawie opłaty targowej,
- mieszkaniec gminy Zdzieszowice Marek Dambiec w sprawie stanu dróg transportu rolnego 
na terenie gminy.

Na pytania odpowiedzi udzielili Burmistrz Zdzieszowic Sylwester Gidel, Kierownik Referatu 
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Adrian Zimerman, Kierownik Referatu Gospodarki 
Mieniem i Rolnictwa Michał Kilisz, Radca Prawny Elżbieta Mikitów-Pakura, Dyrektor Biura 
Administracyjno-Ekonomicznego Oświaty Mirosław Czernysz, Przewodniczący Rady Marek Skóra 
oraz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Bartłomiej Kałużny.

Ad 12. Zakończenie sesji.

Przewodniczący Rady Marek Skóra zaniknął obrady VI Sesji Rady Miejskiej 
w Zdzieszowicach.

Sporządziła: Magdalena Soczawa

Marek Skóra


